
 

印鑑掛失/更換/更名申請書 
(Application of chop loss/chop change/change of account name)             

中華民國  年  月  日(Date of Application) 

    查本人原留印鑑因遺失(更換)，茲檢附：○1 新印鑑卡一份○2 已辦妥過戶之股票○3 護照或居留證正本及其影本○4 委託辦理

時並檢附委託書及受託人身分證正本及影本。 
Due to loss or change of the specimen chop, I, the applicant, hereby apply to designate another chop stamped on this application as the 

new specimen chop. When the stock certificate has been sold prior to the effectiveness of new specimen chop, the original specimen 

chop is still effective. The following documents shall be attached: 

(1) A piece of new specimen chop card. 

(2) All my stock certificates which have been previously registered. 

(3) Passport or residence certificate and a photocopy of it. 

(4) In case of application by proxy, a proxy and the authorized person’s ID and its photocopy. 

查本人更名欲變更印鑑，茲檢附：○1 新印鑑卡一份○2 已辦妥過戶之股票○3 護照或居留證正本及其影本乙份○4 委託辦理時

並檢附委託書及受託人身分證正本及影本○5 變更戶名之證明文件乙份。請查核並惠予啟用新印鑑〈新印鑑生效日以前已賣出

之股票，其所背書之舊印鑑仍屬有效〉，嗣後如有糾葛，本人願負一切法律責任。此致 
Due to change of account name, I, the applicant, hereby apply to designate another chop stamped on this application as the new 

specimen chop. When the stock certificate has been sold prior to the effectiveness of new specimen chop, the original specimen chop is 

still effective. The following documents shall be attached: 

(1)A piece of new specimen chop card. 

(2)All my stock certificates which have been previously registered. 

(3)Passport or residence certificate and a photocopy of it. 

(4)In case of application by proxy, a proxy and the authorized person’s ID and its photocopy. 

(5) Documentation of the change of account name. 

_________________股份有限公司股務部 

          Corporation, Stock Affairs Department 
股票種類 
sort of stock 

股票字號 s tock ce r t i f icat e  cod e 張數 
Piece(s) 

股數 
number of share 

 
   

    

 
   

                                                         
股東戶號 ：                            舊印鑑             新印鑑 
Shareholder Account No.             (Original specimen chop)       (New specimen chop) 

股東戶名 ：  
Shareholder’s Name                                                                    

地    址 ： 
Address 

 

覆核  
核印 

經辦 

 

(Effective Date)生效日：___年___月__日 
 
 

   


